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Abstract (en)
[origin: WO2012024702A1] The invention relates to a damping device (9) for damping a motion of a movably mounted furniture part (3) or of a
movably mounted furniture fitting component of a furniture fitting, comprising a piston (22) arranged in a fluid chamber (21), wherein a damping
effect is caused by a relative motion between the fluid chamber (21) and the piston (22) and wherein the piston (22) assumes a pressed-in end
position relative to the fluid chamber (21) at the end of the damping stroke and wherein the damping device (9) has a locking device (15), which
has a locking element (15a) that can be operated manually or by means of a tool, in order to deactivate the damping effect, wherein the relative
position between the fluid chamber (21) and the piston (22) can be releasably locked in the pressed-in end position by the locking element (15a) of
the locking device (15).

Abstract (de)
Dämpfvorrichtung (9) zur Dämpfung einer Bewegung eines bewegbar gelagerten Möbelteiles (3) oder eines bewegbar gelagerten
Möbelbeschlagbauteiles eines Möbelbeschlages, mit einem in einer Fluidkammer (21) angeordneten Kolben (22), wobei eine Dämpfwirkung durch
eine Relativbewegung zwischen Fluidkammer (21) und Kolben (22) erfolgt und wobei der Kolben (22) am Ende des Dämpfungshubes relativ
zur Fluidkammer (21) eine eingedrückte Endstellung einnimmt und wobei die Dämpfvorrichtung (9) zur Deaktivierung der Dämpfungswirkung
eine Verriegelungsvorrichtung (15) mit einem manuell oder mit einem Werkzeug zu betätigenden Arretierelement (15a) aufweist, wobei durch
das Arretierelement (15a) der Verriegelungsvorrichtung (15) die Relativstellung zwischen der Fluidkammer (21) und dem Kolben (22) in der
eingedrückten Endstellung lösbar arretierbar ist.
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